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Pres(s)praat mei 2010

Beste lionsvrienden,

Het lionsjaar 2009-2010 loopt alweer op z’n einde. Een
voor mij mooi, druk en leerzaam jaar. John Brands gaat
het overnemen. In de laatste bestuursvergadering heeft
John zijn plannen voor de komende periode bekend
gemaakt. Het wordt weer een mooi jaar, maar daar
John zal u verder over inlichten tijdens de
bestuursoverdracht van 30 juni. De afspraken met
Ruimzicht zijn daar ook weer over gemaakt. Ze gaan
weer heerlijk voor ons koken zoals altijd.

Als je de laatste bulletins bekijk zijn er eigenlijk maar twee leden die het
bulletin vullen, te weten Henk Breuker en Theo Soontiëns. Maar ondanks hun
goede input is dit natuurlijk veel te weinig  om een bulletin te vullen dat
van/voor alle Lions is. Dus hierbij een oproep aan alle lionsleden om voor
kopij te zorgen, anders krijgen we in de toekomst met veel minder bulletins
of bulletins die niet of nauwelijks gevuld zijn. Dit kunnen we toch niet laten
gebeuren. Om mensen te verplichten/opdracht te geven wat te schrijven lijkt
mij wel wat te ver gaan, dus ik hoop dat u zich dit allen aantrekt en dat er
meer input komt voor het bulletin. We hoeven dan ook niet zo lang meer te
wachten voordat er weer een bulletin uitkomt. Het laatste bulletin heeft
gewoon lang op zich laten wachten omdat er geen kopij was.

Op 2 juni hebben we een clubavond waarin we een aanzet geven om te
praten over de toekomst van onze lionsclub. Hoe/op welke manier willen we
verder met onze club? Tijden veranderen, tijdsinvulling van iedereen wordt
anders. 

Ik hoop op een grote opkomst en een levendige, open discussie zodat we na
afloop kunnen zeggen: “dit was nuttig, hiermee kunnen we verder”. In één
avond kunnen we echt niet tot een afgerond verhaal komen dus zal het in het
volgend lionsjaar wel een vervolg krijgen.

De zomer zit er aan te komen, terwijl ik dit zit te schrijven schijnt de zon
eindelijk weer eens zonder wolken ervoor. Voor Ada en mij wordt het
hopelijk een zomer waarin we veel op onze zeilboot zullen zijn. Het wordt
ook wel een spannende periode wat dat betreft want we gaan onze boot naar
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Kroatië laten brengen. Dit is een hele organisatie  met regelen van allerlei
zaken, zoals alle papieren, regelen van het vervoer (hij gaat met de vrachtauto
over de weg). Maar Kroatië is een heerlijk land om te varen met veel eilandjes
en daar schijnt de zon ook wat overtuigender dan hier. Het laat me weer
verassen wat er in dit bulletin komt te staan.

Kees van Steenbergen

19 mei 2010

De redactie van het bulletin wenst iedereen alvast een heerlijke zomer toe!
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Avondje “Medifitten”

woensdag 7 april 2010.

Deze keer geen formele vergadering bij “ Het Ruimzicht“, maar een
medisch/sportieve avond bij Kees en Ada met als hoofdthema de
“valpreventie”. 

Na een kort welkomstwoord door Kees van
Steenbergen worden we voorgesteld aan Marieke
Jonker, fysiotherapeute en medewerkster van Medifit.
Een van haar taken is onder meer het leiden van de
cursus “valpreventie“. 

Ook is op deze avond als gast aanwezig mevrouw
Caroline Dijkstra, Gouverneur van ons district.

Marieke vertelt dat naast de fitnessactiviteiten, Medifit ook andere medische
therapieën verzorgt, zoals speciale begeleidingen voor COPD patiënten,
mensen die kanker of een zware operatie hebben gehad. Centraal deze
avond staat de valtherapie voor de senioren uit onze samenleving. 

Na enige theoretische
uitleg, moeten wij als
Lionsgasten er ook in de
praktijk eraan geloven.
Er wordt een heus
parcours door Marieke
uitgezet met o.a. een
“ b e l g i s ch”  t r o t t o i r
(gewoon met losliggende
tegels), een soort bospad met veel eikels, een pilonstraatje, een heuse
wip-wap en ga zo maar door.

Niet onvermeld mag
blijven dat de in ruime
getale aanwezige Lions
m e t  z e e r  v e e l
enthousiasme aan deze
training deelnemen.
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Vooral ook na de
ontspannende pauze
die door Kees en Ada
is ingelast met een
heerlijk hapje, een
frisdrank, een biertje
of een glaasje wijn.

Kees maakt van de gelegenheid gebruik door
mevrouw Dijkstra het woord te geven. Zij vertelt
het een en ander over het thema van dit jaar:
werken aan groei. Als aandenken krijgt Kees een
vaantje van haar overhandigd.

Hierna nodigt Kees een ieder uit een kijkje te
nemen in het fitness-center, waar maar liefst 65
(martel)toestellen opgesteld staan. Ik krijg nu ook
echt bewondering voor mijn liefhebbende Irene,
die zich hier wekelijks meerdere malen aan het
afmatten is. Dat geldt natuurlijk ook voor de vele
andere cliënten die Kees en Ada hier hebben.

Ben Smeenk is zelfs zo enthousiast dat hij het niet
kan nalaten zich deze avond al in het zweet te
werken.  Chapeau!

Rond de klok van 10 uur sluit Kees het officiële
gedeelte af en bedankt Marieke voor haar
enthousiaste en vakkundige uitleg.

Wij bedanken Kees en Ada voor deze interessante
en uitstekende verzorgde avond en wensen hen
veel succes toe voor de toekomst!

Marnix Jansen Venneboer
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Zon(d)e (2)

Het is al weer  wat jaren geleden dat ik voor onze club de organisatie van de
Doesburgse versie van Het kleurenpalet van de Achterhoek coördineerde. Ik
was daarom verrast een uitnodiging te krijgen voor de allerlaatste schilderdag
op tweede pinksterdag van Het kleurenpalet. Na 10 jaar is daar een eind
aangekomen. Er zijn inmiddels zo veel schilderdagen in Nederland dat Het
kleurenpalet door de tijd lijkt te zijn ingehaald.

De locatie voor deze laatste versie had niet beter kunnen zijn. De
Wildenborch in Vorden biedt een fantastische ambiance. 

Op weg ernaar toe langs de velden rijdend was het niet erg moeilijk om mij
het gedicht “Oogstlied” van Staring te herinneren:

Sikkels klinken

Sikkels blinken

Ruischend valt het graan

Zie de bindster gaâren

Zie, in lange scharen

Garf bij garven staan 

Het werd een leuk weerzien met oude bekenden die ik behalve van het
Kleurenpalet ook nog kende uit de tijd dat ik als secretaris jarenlang de
zonevergaderingen en districtsconventies bezocht. 

Als eerste ontmoeten wij Sjoerd Roorda, de huidige PDG. Uitbundig de
handen geschud, waarbij ik niet na liet te zeggen dat ik erg ongelukkig was
met het feit dat hij onze club uit de zone had verwijderd en naar Arnhem had
verbannen. Dat punt was in ieder geval gemaakt. Tot mijn verbazing hoorde
ik dat niet hij, maar de huidige Gouverneur Henk Schaap daarvoor had
gezorgd. Leek mij vreemd omdat een en ander in het vorige fiscal year zijn
beslag had gekregen. Veel tijd om daar over te praten hadden wij niet: Sjoerd
had wel wat anders aan zijn hoofd. Begrijpelijk, want hij wist dat later op de
middag zijn vrouw een lintje zou krijgen en dat levert behalve een feestelijk
gevoel waarschijnlijk toch ook wel wat spanning op.

Wat later sprak ik met wat Lions die in de organisatie al lang meelopen en
haalde de nieuwe zone-indeling weer aan. Tot mijn verrassing konden zij  mijn
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bezwaar heel goed voorstellen. Doetinchem als centrum van de Achterhoek
noemen ging ze wat ver, maar bij de Achterhoek hoorden wij wel degelijk.
Een inkomend kabinetslid adviseerde mij dan ook het daar niet bij te laten
zitten en actie te ondernemen om dit terug te draaien. Klonk mij als muziek in
de oren. Dus eerst maar eens uitgezocht wat er vorig jaar nu precies gebeurd
was. Gelukkig heb je daar tegenwoordig het digitale archief voor op de
Lionswebsite. 

In het verslag van de zonevergadering 3b van 25 februari 2009 is te lezen:
“Op een vraag wordt meegedeeld dat gewerkt wordt aan een nieuwe, meer
evenwichtige zone-indeling, die nog voor het nieuwe jaar zal worden
afgerond.” (Dit als onderdeel van het werkplan van de nieuwe gouverneur,
waarmee het klopt dat Henk Schaap hier mee bezig is gegaan, maar wel in het
jaar dat Sjoerd Roorda zelf gouverneur was. Zijn bovengenoemde reactie was
dus wel heel erg flauw en ontwijkend.) Discussie is daar over niet geweest. 

Het werkplan zelf begint met een Vooraf: “ De spil van de organisatie zijn de

clubs. Zij zijn een voorbeeld voor vriendschap en saamhorigheid”. Bij de

uitwerking van de kernpunten staat: “Het aantal zones binnen het district zal

van 6 naar 7 worden gebracht. Nieuwe clubs worden ingedeeld in de zones
op grond van de geografische spreiding en kwantitatieve evenwichtigheid”.
Het lijkt er op dat dat voor bestaande clubs kennelijk niet geldt.

In het verslag van de districtsconventie van 20 april 2009 staat o.a : “Het

district groeit en het aantal clubs per zone wordt te groot. De zones zullen
dan ook worden uitgebreid van 6 naar 7 zones.”  Ook hier is slechts sprake
van een mededeling. Er was geen enkele gelegenheid om tot een
gedachtewisseling te komen. (Ik weet niet wie onze club vertegenwoordigde,
maar bij mijn weten is hier nooit verslag van gedaan in onze club.) Bij toeval
sprak ik niet lang geleden Ingrid Bassie van LC Isala die op deze conventie
aanwezig was. Zij vertelde mij dat meegedeeld werd dat de nieuwe zone-
indeling binnenkort op de Lionswebsite te lezen zou zijn. 

Helaas is ons bestuur wel heel erg passief geweest ten aanzien van dit punt.
Dat geldt niet voor de dames van Isala. Het bestuur  daarvan heeft een brief

daarover gestuurd naar het kabinet waarin o.a. het volgende stond: “In de

zonevergadering van zone 3B, op 25 februari 2009, zijn de aanwezige clubs
kort geïnformeerd over het voorgenomen besluit van het kabinet om te
komen tot een herindeling van de zones. Reden voor deze herindeling was
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gelegen in de toegenomen grootte van de zones, als gevolg van de
uitbreiding van het aantal clubs in het district BZ. De leden kregen in deze
zonevergadering de toezegging dat zij in de districtsconventie van 20 april
nader geïnformeerd zouden worden met betrekking tot de nieuwe indeling. 
In de districtsconventie van maandag 20 april jongstleden meende het
kabinet te kunnen volstaan met, wederom, een korte mededeling  dat het
aantal zones zal worden uitgebreid van 6 naar 7 en dat de nieuwe zone-

indeling op de website is terug te vinden.” en “ Wij verzoeken het kabinet de

kwestie van de zone-uitbreiding en herindeling nogmaals in overweging te
nemen en worden graag op de hoogte gehouden.”

Helaas heeft deze dappere actie geen enkel effect gesorteerd. 

Ik kan niet anders concluderen dan dat in een zaak die clubs direct raakt, het
kabinet op geen enkele manier laat merken dat de clubs de spil in de
organisatie zijn. Fraaie, obligate woorden in een werkplan blijken in de
praktijk alleen maar holle frasen te zijn.

Ik vind dat wij onze bij deze gang van zaken niet neer moeten leggen. Het kan
toch niet zo zijn dat wij ons laten ringeloren door in te stemmen met het
wanstaltige gedrocht dat uit de koker van de huidige gouverneur (en
natuurlijk ook zijn mede-kabinetsleden) is gerold. In een informeel gesprek
heb ik begrepen dat ook LC Isala van mening is dat hierin actie moet worden
ondernomen. Het lijkt mij dan ook zinnig om ook LC De Graafschap hierin te
betrekken. Volgens het handboek kan een wijziging alleen voor het begin van
een nieuwe fiscal year worden doorgevoerd. Dat betekent jammer genoeg
dat wij volgend jaar nog aan het zone-monster vastzitten. Dat overleven wij
natuurlijk wel. Gewoon niet naar de vergadering gaan.

Maar voor het inkomende bestuur ligt hier wel een urgente zaak. Ik ga er dan
ook van uit dat in het fiscal year 2010-2011 dusdanig actie wordt ondernomen
dat aan deze macabere farce een eind wordt gemaakt. 
Gelukkig zijn er dan ook bestuurders in het kabinet die het daar
mee eens zijn. Er gloort dus genoeg hoop. Want, zoals Staring in
zijn puntdicht “Dagelijksch doen” schrijft: 

De rijpe Kennis hoort;
HB De onrijpe neemt het woord
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Jumelagetreffen op zaterdag 24 april 2010
Een verslag

Na een kopje genuttigd te hebben aan de Lorentzlaan 20, stapten wij
rond negen uur in de Mercedes van Han voor de reis naar Dorsten. Jan
Kruit kwam rechtstreeks vanuit Nútterden naar de vergaderlocatie. 

Als Coming President was ook
John Brands van de partij,
teneinde de ins-and-outs van het
jumelagegebeuren tot zich te
nemen. 
Het halfjaarlijkse overleg was dit
keer bij Hotel Albert aan de
Borkenerstraße. Het is een
goede gewoonte geworden de
vergadering te starten met een
“re ichhalt iges Frühstück” .

Voldoende energie dus voor iedereen om met grote voortvarendheid
de vergadering te houden. 
De agenda - opgesteld door Kuldeep Chhatwal - was kort en bondig. 
De agenda bevatte 3 punten:
A. Ausgaben 2009 en Jumelagekontostand 2010

Vorig jaar is er € 2.452 uitgegeven voor de jeugduitwisseling
tussen de leerlingen van
het Ludger College en
leer l ingen van de
G y m n a s i u m  u i t
Dorsten. Momenteel zit
er ruim € 3.500 in kas.

B. Förderungsproject
2010
Dit jaar is Dorsten aan
de beurt voor de
jaarlijkse uitwisseling.
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Vrijdag 21 mei gaan we naar
Dorsten en starten daar met een
gezamenlijk ontbijt in Restaurant
Böhmer in Lembeck. Daarna
vertrekken we met de bus naar het
Deutsches  Zentrum für Luft- und
Raumfahrt in Dortmund. Hier zullen
o .a .  exper imenten  in  het
laboratorium worden uitgevoerd.
Na de lunch vertrekken we naar
Bottrop en zullen we een bezoek brengen aan  Tetraederberg.
Afsluiting met een “gemeinsamen Imbiß” en terugreis naar Doetinchem.
Centraal staat deze dag de interactie tussen de Duitse en de
Doetinchemse scholieren. De ervaring is dat naarmate de dag vordert,
de interactie en communicatie tussen de jongelui toeneemt. Ook de
belangstelling om deel te nemen is de afgelopen jaren sterk
toegenomen. We hebben zelfs een maximum aantal deelnemers
moeten vaststellen (2 x 16 personen).
C. Gemeinsame Activitäten 2010

Deze zullen door de voorzitter van de commissie nog nader
worden gepubliceerd. 

Na (nog) een kop koffie - het is te
vroeg voor een glas Warsteiner -
stellen we de volgende vergadering
vast in november bij Het Borghuis. Na
een hartelijk ”Auf Wiedersehen” rijden
we weer huiswaarts. Graag wijs ik op
de foto’s die gemaakt zijn tijdens de
afgelopen vergadering.  

Marnix Jansen Venneboer
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Internationale excursie

Op vrijdag 21 mei zijn wij,
leerlingen van het St.
L u d g e r c o l l e g e  u i t
D o e t i n c h e m ,  n a a r
Dorsten en Dortmund
geweest. Deze dag werd
door  de Lions  u i t
Doetinchem en Dorsten
samen georganiseerd.
Enkelen van ons hebben
natuurl i jk wel  even
nagevraagd, waarom zij
dat doen.
Al vroeg vertrokken wij
met de Nederlandse Lions naar Dorsten. In een restaurant ontmoetten we
een groep Duitse leerlingen, ongeveer van onze leeftijd. We kregen hier een
uitgebreid ontbijt aangeboden. Omdat de onderlinge communicatie nog
ietwat stroef verliep, waren we nog blijer met de overheerlijke Duitse
broodjes.
Na het ontbijt zijn we met de bus naar de Technische Universiteit in
Dortmund gegaan. We werden verwacht in het school-lab voor lucht- en
ruimtevaart. In groepjes van 6, 3 Duitse en 3 Nederlandse leerlingen,
mochten we proeven en andere activiteiten doen op het gebied van o.a.
gewichtloosheid, servicerobots, microcapsules. Het waren zeer interessante
proeven. Wel was het af en toe best moeilijk te volgen: andere taal, technisch
verhaal. Dit werd opgelost doordat mensen iets vertaalden of doordat er
Engels gesproken werd.
’s Middags zijn we met de bus naar het Tetraeder in Bottrop geweest. Dit is
een  piramideconstructie opgebouwd uit 3 kleinere piramides. Het geheel is
gemaakt van staal. Om erbij te komen, moesten we eerst een ‘berg’
bestijgen. De hele groep heeft toen ook nog het Tetraeder beklommen.
Vanaf het bovenste platform had je een prachtig uitzicht over het Ruhrgebied.
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Na de bezichtiging reden we met de bus terug naar het restaurant waar we ’s
ochtends verzameld hadden. Hier hebben we nog een avondmaaltijd gehad
(echte Duitse worst!) en toen zijn we weer op weg gegaan naar Doetinchem.
De verwachte taalbarrière bleek gelukkig mee te vallen. Het was dan ook een
zeer geslaagde dag. Ik – en ik denk ook mijn medeleerlingen – heb ervan
genoten en zeker ook iets geleerd. Daarom wil ik mede namens de andere
deelnemers de Lions Club Doetinchem en de Lions Club Dorsten hartelijk
bedanken voor deze mooie dag.

Nick ter Haar 
5 VB Ludgercollege
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

26 april Jos Niesink 60 jaar

9 mei Rien ter Brugge 79 jaar

11 mei Hans Kietselaer 62 jaar

17 mei Harm Kloosterboer 87 jaar

23 mei Kees van Steenbergen 55 jaar

27 mei Herman van den Broek 60 jaar

5 juni Toon Gasseling 56 jaar

11 juni Henk Breuker 64 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

29 juni Henk Kets 78 jaar

5 juli Gerard Roelofsen 64 jaar

22 juli Henk Heezen 82 jaar

24 juli Bart van der laan 48 jaar

4 augustus Harry Mathijssen 62 jaar

10 augustus Theo Soontiëns 53 jaar

19 augustus Jan Loggers 73 jaar

Allemaal een fijne verjaardag gewenst!
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Eindelijk op tijd

Het heeft een tijdje geduurd. Tien jaar om
precies te zijn. Maar vanaf september is het dan
zover. Eindelijk kan ik dan eens op tijd op de
vergaderingen komen. En niet alleen op de
vergaderingen. Het heeft er alle schijn van dat ik
vanaf volgend jaar zelfs aan het taphappen mee zal kunnen doen. Ja ja. Die
hemel van culinaire hoogstandjes, die ik mij 10 jaar lang ontzegd heb, zal zich
nu ook aan mij openbaren. Ik zal mij niet meer hoeven afvragen met wat voor
gewiekste teksten en snijdende analyses van ons Lionsleven de tailtwisters de
avond hebben afgesloten. Ik zal er zelf getuige van mogen zijn. 
Ook zal ik niet meer de lijst van belangwekkende mededelingen hoeven
ontberen, waarmee elke vergadering wordt begonnen en die ik tot nog toe
alleen maar uit de verslagen in het bulletin kon destilleren. (Als het bulletin al
uitkwam natuurlijk!)
Wat veroorzaakt deze ommezwaai? Wel, ik ga stoppen met werken. Op
woensdagavond in ieder geval. Nou is stoppen met werken misschien een
kleine stap voor de meesten van onze gemiddeld 66,2 jaar oude groep, maar
voor mij is het een grote sprong voorwaarts. Eindelijk is het mij gelukt om mij
los te maken van de laatste twee jeugdgroepen waar ik elke week nog als
dramadocent werkzaam was. De twee groepen van het Geheim van
Lichtenvoorde zullen vanaf volgend seizoen les krijgen van Roos. En Roos is
een bijna afgestudeerde dramadocente, die 7 jaar geleden haar toneelcarrière
bij mij begon als acterende bakvis bij het Geheim van Lichtenvoorde. Ja ja: the
Circle of Life heeft zelfs mij in zijn greep. En ik gehoorzaam maar wat graag
aan zijn wetten, want nu kan ik eindelijk doorstromen naar de hogere
roepingen in het leven. Zoals daar zijn, de Taphap en de Mededelingen.
Ik zal mij intensief gaan wijden aan de mores van die activiteiten en zal mij
door de te verwachten verdubbeling van mijn attendance -waarvan de
overzichten vanaf het volgend fiscal year natuurlijk weer als vanouds elke
maand in het bulletin zullen worden gepubliceerd- wat minder hoeven te
richten op de activiteiten die ik als compenserend beschouwde voor mijn
afwezigheid. Bijvoorbeeld: mijn redacteurschap van het bulletin ga ik inruilen
voor de Taphap. De voorbereiding van “Een stem voor een Kind” ruil ik om
voor een of twee haardvuurbijeenkomsten elk jaar. Het worden mooie tijden.
Stoppen met werken: ik had het veel eerder moeten doen. 
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“Und sagte kein einziges Wort”

Als Reve-liefhebber kan ik natuurlijk niet om het lijvige 2e deel van de
biografie van Nop Maas heen. Tot mijn verrassing kwam ik daarin mijn leraar
Nederlands van de HBS tegen die werd opgevoerd als een protestants
criticus, die (gelukkig) redelijk positief schreef over “Nader tot U”. Zelf heeft
hij ooit een tweetal romans, of eigenlijk meer novellen geschreven die ik in
mijn studententijd tegenkwam. Omdat hij nog maar onlangs overleden is kon
ik de verleiding niet weerstaan die even door te bladeren en terug te denken
aan de tijd waarin je op de middelbare school nog echt literatuuronderwijs
kreeg. Op de boekenlijst prijkten 25 Nederlandse boeken, terwijl voor Frans,
Duits en Engels de omvang beperkt bleef tot een 12-tal. (Ik herinner mij nog
als de dag van gisteren de spreekbeurt Engels die ik moest houden over The
Pearl van John Steinbeck waarvan ik alleen de achterflap had gelezen. Ik werd
genadeloos voor gek gezet door de lerares Engels. Het was op een
zaterdagochtend (!!) tijdens het 5e lesuur om 12.45 uur.) Met plezier heb ik
ook nog eens opgezocht wat ik in die tijd allemaal gelezen had. Ben daar
redelijk tevreden over. Een aantal boeken heb ik nog en daarin vind ik in
potlood geschreven de woordjes terug die ik netjes in het woordenboek heb
opgezocht. Bij de Duitse lijst viel mij op dat, naast de klassiekers als Goethe
en Schiller (wat hebben die een fraai Denkmal gekregen voor het National
Theater in Weimar. Om geen voorkeur uit te spreken over hun grootsheid
zijn zij beide even groot afgebeeld, hoewel zij aanzienlijk in lengte
verschilden.) er nogal wat boeken opstonden die WO2 als onderwerp
hadden. Zo bijvoorbeeld van Heinrich Böll “Und sagte kein einziges Wort”,
een wel heel treurig boek over menselijke omgang. Maar ook “der
Stellvertreter” van Rolf Hochhuth maakte veel indruk.
Op één of andere reden moest ik bij die eerste titel denken aan een
gesprekje dat ik niet zo lang geleden met Jan Kruit had over de
houdbaarheidsdatum van de jumelage met de LC Dorsten. In de
wandelgangen wordt daar soms over gesproken, maar publiekelijk hoor je
daar niets van. Zo ook niet toen even verrassend als begrijpelijk de voorzitter
van de activiteitencommissie de opdracht om het jaarlijkse uitstapje te
organiseren onlangs teruggaf aan het bestuur. Twee keer werd door hem een
boeiend programma gepresenteerd en in beide keren leverde dat een
minimale positieve respons op. De eerste keer zou dat liggen aan een groot
aantal Lions dat eind mei op vakantie zou zijn. Ik heb begrepen dat dat
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eigenlijk vooral het langzamerhand vaste Lionsgroepje golfers betrof dat hun
eigen jaarlijkse uitstap naar een ongetwijfeld fraai golfresort rond de
Middellandse Zee had geboekt. (Onze club telt behoorlijk wat golfliefhebbers.
Niet zo gek dus dat die in clubverband zo iets organiseren. Jaren geleden heb
ik daar al over geschreven het vreemd te vinden dat kennelijk niet iedere
clubgolfer daarbij welkom is. Dat is kennelijk nog steeds zo. Ik ken een aantal
golfende Lions die dat idee -nog steeds- heel leuk vinden en graag ook een
keer mee zouden gaan. Nu lijkt het dus nog steeds op een club-binnen-de-
club, waarbij de golfpassie overigens onderling nogal lijkt te verschillen.) Voor
het tweede datumvoorstel was de belangstelling eveneens minimaal.
Vakanties speelden daarbij waarschijnlijk geen rol.  
Ik heb begrepen dat het bestuur zich over het jaarlijkse uitstapje heeft
gebogen. Het laat zich aanzien dat dat niet verder komt dan zoeken naar een
datum in september, omdat er dan minder leden op vakantie zullen zijn. Niet
veel meer dus dan wat “Kurieren am Symptom”. Dat lijkt tot niets te leiden.
Want bij mij komt eerder de vraag boven wat er dan aan de hand is met het
jaarlijkse uitstapje, waarvan in het clubverleden toch genoeg geslaagde
voorbeelden te vinden zijn. 
Het antwoord op die vraag heb ik niet. Kan natuurlijk wel wat bedenken.
Bijvoorbeeld: in de huidige tijd hebben wij al genoeg uitstapjes, wij gaan
immers steeds vaker op vakantie. Of: uitstapjes vinden wij te duur worden. Je
bent immers al snel een slordige 200 euro  kwijt aan zo’n dag. En wie weet:
het is toch best wel moeilijk om je een beetje fatsoenlijk in het Duits uit te
drukken. (Ik weet van een club die dat heeft opgelost door de conversatie in
het Engels te doen.) Maar misschien ook wel: wij hebben er niet zo veel
behoefte (meer) aan om ieder jaar met de Dorstener Lions op stap te gaan. 
Ik weet dat dat laatste een gevoelig onderwerp is. Toch lijkt het mij tijd
worden dat wij daar als club een duidelijke uitspraak over doen. Laten wij
elkaar maar eens recht in de ogen kijken. De praktijk leert dat er maar een
beperkt aantal clubleden is dat min of meer regelmatig contacten onderhoudt
met een al even beperkt aantal Dorstener Lions. 
De oorsprong van de jumelage ligt ver achter ons. Het elan is in de loop van
de tijd behoorlijk afgenomen. Er zijn schema’s gemaakt om de wederzijdse
bezoeken zodanig te beperken dat de clubs ook weer gewoon in eigen
gezelschap op stap konden gaan. Door de introductie van het begrip
“standing invitation” is daar echter niet veel van terecht gekomen. En dus
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zagen wij bij de bbq dat de Duitse gasten vooral bij elkaar zaten onder
patronage van de jumelagecommissie. 
Soms hoorde je in de al genoemde akelige wandelgangen geluiden dat aan dat
soort bijeenkomsten niet zo veel behoefte meer bestaat. (Dat daardoor de
belangstelling voor de jaaropening minder is geworden is overigens maar de
vraag. Ook vorig jaar viel die tegen.) Eigenlijk is dat rumoer onze club
onwaardig. Wij kunnen toch gewoon onze mening geven, ook als dat een
misschien gevoelig onderwerp betreft?
Het lijkt mij goed dat er een uitspraak komt over hoe wij met de jumelage
met Dorsten omgaan. Dat lijkt mij niet eens zo ingewikkeld:
1. Na zoveel jaar stoppen wij er mee, het is leuk geweest, maar niet voor

de eeuwigheid bedoeld. Of als dat eleganter klinkt: terugkijkend op een
mooie periode gewoon door de tijd ingehaald.

2. Wij beperking de jumelage uitsluitend tot de clubbijeenkomsten. Andere
activiteiten waar de partners bij betrokken zijn vallen daar buiten. Wie
individuele contacten wil onderhouden zal natuurlijk geen strobreed in
de weg worden gelegd.

3. Wij gaan op de oude voet door en committeren ons dan wel daaraan
door in principe altijd aan gemeenschappelijk uitstapjes  deel te nemen. 

Meer smaken zijn er, denk ik, niet. Wat mij betreft kiezen wij voor de eerste
optie. Niet omdat ik destijds als enige tegen de jumelage met Dorsten heb
gestemd. (Ik had daar destijds zeker in mij ogen betere alternatieven voor.
Bijvoorbeeld een jaarlijks éénmalig lang weekend met LC Mühlhausen en daar
dan de prachtige raadswisselcantate van Bach te horen in de schitterend
gerestaureerde Blasiuskirche of hetzelfde met de LC Rouen vanwege de taal
natuurlijk en de mogelijkheid om een Madame Bovary-uitstapje te maken )
Overigens herinner ik mij best wel een aantal keren dat wij in redelijke getale
naar Dorsten zijn afgereisd om een lezing aan te horen, een concert te
beluisteren of om oliebollen te bakken, die overigens onverkoopbaar bleken
omdat Duitsers daar niet aan gewend zijn.
Hoe dan ook ik draai er niet omheen. Het wordt tijd om een punt te zetten
achter de halfslachtige jumelage. En mocht dat een stap te ver zijn, dan
kunnen wij ons ook gewoon beperken tot de tweede optie, een beperking
tot de clubbijeenkomsten. Niet meer en niet minder.
Hoe het ook afloopt, ik troost mij met de gedachte dat mij in ieder geval niet
verweten kan worden er nooit een woord over gezegd te hebben. HB
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Verslag van de clubavond van 2 juni 2010

Aangezien onze secretaris door werkzaamheden niet aanwezig was volgt hier
een summier verslag van de vergadering  gemaakt door uw president.
Aanwezig waren 32 Lions!
Na de ingekomen stukken (allerlei verzoeken voor steun, waarvan er een
gehonoreerd is: 100 euro voor de Doetinchemse stichting Hulp aan
Roemenië) werd Koos Witkop gehuldigd voor 35 jaar Lionslidmaatschap. 
Hans Bruyn heeft een verzoek ingediend bij het bestuur om Priviliged
Member te worden. Het bestuur heeft dit gehonoreerd.
Uit de We Serve commissies kwam het volgende:
C Zorg: Aart van Silfhout kon niet aanwezig zijn, maar had de president

vooraf een mail gestuurd  met een verslag van de zorgcommissie. De
zorgcommissie blijft actief in “den Ooiman” met helpende handen.
Samen met Lions van Isala wordt hier veel gedaan. Aart wil volgend jaar
graag voorzitter blijven van deze commissie.

C Ontwikkelingssamenwerking: John Brands deelt mee dat deze
commissie bezig is met het organiseren van een derde wereld
filmfestival.

C Onderwijs: heeft een sabbatsjaar  gehad en wil volgend jaar weer aan de
gang.

C Cultuur: Herman van de Broek deelt mee dat deze commissie bezig is
schilderavonden te organiseren voor de Lions in samenwerking met
Marlie Jacobs. (29 sept en 9 okt)

Verslag van de overige commissies:
C Jeugd: hiervan is niemand aanwezig
C Jumelage: er is een groep jongeren naar Dorsten geweest, hiervan is

een verslag (ook) op de site van ons aanwezig.
C Interservice: er is contact tussen onze club en de Rotary
C Ledencommissie: heeft geen nieuws
C Activiteiten: heeft geen nieuws
C Stem voor een kind: deze commissie is druk bezig met de

voorbereidingen voor de avond op 11 (?)december. De Lionsclubs Isala
en Graafschap zullen hun medewerking verlenen aan deze avond.

C Bulletin: doordat er weinig kopij is ingeleverd, is het bulletin minder
uitgekomen dit jaar.

Na de pauze werd er onder leiding van John Brands gepraat over sterkte,
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zwakte,  kansen en bedreigingen van onze Lionsclub. Er werden vier groepjes
gevormd waarin over de diverse onderwerpen gediscussieerd werd.
Toen de groep na de discussie weer plenair bijeen kwam was er te weinig tijd
over om hiervan verslag te doen. Afgesproken werd dat er de volgende
clubavond uitgebreid teruggekomen wordt op de uitkomsten van de
gesprekken. Enkele steekwoorden uit de groepen zijn:
C Priveliged Members: we moeten geen sta in de weg zijn voor

toekomstige leden
C Verjonging/nieuwe leden: hiervan staat op de site een verslagje van Jan

Jurriëns.
C Gezelligheid: Jong t.ov. Oud is geen discussie/probleem. Sfeer is erg

belangrijk
C Gemengd of niet: niet negatief, “alles” staat open.
(op pagina 21 in dit bulletin staat een verslag van deze discussies)

Om 22.30 wordt de avond afgesloten.
Kees van Steenbergen
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De toekomst van LCD
Clubavond 2 juni 2010

Op 2 juni jl. werden tijdens de clubavond de leden aan het werk gezet. De
avond begon op een bijzonder tijdstip en wel om 19.30 uur. Voor sommigen
was dat niet haalbaar, doch diegenen die wat later kwamen konden meteen
bij het programma aanhaken. Na enkele mededelingen en nadat Koos Witkop
in het zonnetje was gezet vanwege zijn 35-jarig Lions Lidmaatschap alsmede
Hans Bruyn werd benoemd tot Privileged Member, gingen we met een
inventarisatie aan de slag.
De bedoeling van deze avond was het in kaart brengen van de verschillende
toekomstvisies van onze leden, het uiteindelijk maken van keuzes en
implementatie van het nieuwe beleid.
De verwachting was dat niet alles in één avond kon worden besproken dan
wel gerealiseerd. Er werd dan ook afgesproken dat dit project, zoals we het
wel mogen noemen, na de vakantieperiode verder zal worden opgepakt.
We hebben die avond gesproken over de toekomstvisies van onze leden voor
onze Lions Club en wat we met die visies moeten doen. 
De thema’s waar we over hebben gediscussieerd, waren:
1. Wat zijn onze krachten, zwaktes dan wel knelpunten en onze

bedreigingen en kansen.
2. Welke visies hebben onze leden?
3. Welke visie is het beste uit te voeren en hoe?

De aanpak
We schreven op een aantal grote vellen papier de volgende onderwerpen:
a. Wat zijn onze krachten? 

m.a.w., wat willen we behouden dan wel uitbouwen?
b. Wat zijn onze zwaktes? 

m.a.w., wat willen we minimaliseren dan wel uitbannen?
c. Wat zijn onze kansen? 

m.a.w., waar zien we perspectieven en mogelijkheden?
d. Wat zijn onze bedreigingen? 

m.a.w., waar moeten we zo mee omgaan dat het kracht of kans wordt?
e. Wat zijn onze visies op de toekomst?
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De spelregels waren als volgt:
I. Iedereen moest mee doen en minstens 3 ideeën aanreiken;
II. Er is geen enkel idee of opmerking fout;
III. Geen veto’s;
IV. Na de inventarisatie kreeg elk aanwezig Lionslid 10 stickers

waarmee kon worden gestemd op visies en daarmee te
combineren zwaktes, sterktes, bedreigingen en kansen;

V. Onderwerpen werden voor zover mogelijk geclusterd zodat er
overzicht en een structuur kwam in de verschillende onderwerpen;

VI. In groepjes, die werden samengesteld op basis van aangegeven
voorkeur en interesse, werd vervolgens gediscussieerd over de
gekozen geclusterde onderwerpen;

VII. Het was en is de bedoeling dat de groep een presentatie uit gaat
werken met de volgende onderwerpen:
a. Wat is exact de gekozen visie? Dus een concrete beschrijving

daarvan.
b. Wat moet eventueel nog worden onderzocht?
c. Hoe wordt een en ander aangepakt, wanneer en door wie?
d. Hoe, wanneer en door wie wordt de visie geïmplementeerd?

VIII. Bij elke groep werd een voorzitter benoemd die aan het einde van
deze avond in elk geval kort zou aangeven in een volzin de
samenvatting van wat besproken was binnen de groep en hoe met
de groep (eventueel ook tijdens de zomerperiode) de 4 hierboven
genoemde stappen (a, b, c en d) zouden worden doorlopen. 

 
De inventarisatie
Om compleet te zijn heb ik onderstaand de volledige inventarisatie vermeld.
Per onderwerp heb ik een rangorde aangegeven met daarachter het aantal
stemmen (elk Lions lid had 10 stickers dan wel stemmen om aan te geven
welke onderwerp voor hem het zwaarste weegt). 
Indien er geen aantal stemmen is vermeld bij een onderwerp dan houdt dat in
dat het onderwerp wel is genoemd doch later geen stemmen heeft gekregen.

A. Onze krachten
S De wijnactie (7)
S We Serve gebeuren, o.a. de commissies (7)
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S De diversiteit (6)
S Jonge honden die willen in de combi met ouderen die voorzichtiger

zijn (5)
S Omvang (3)
S Reputatie (3)
S Onderlinge verstandhouding is goed (3)
S Humor (2)
S Jumelage (2)
S We doen veel externe projecten (1)
S Bulletin (1)
S Onze historie (1)
S Doorzettingsvermogen (1)
S Beschikbaar netwerk (1)
S Papillons (1)
S Stem voor een kind
S Veel ervaring aanwezig
S Nuchterheid
S Continuïteit
S Geen vrouwen in de club
S Strikt “Lionisme”

B. Onze zwaktes
i Aantrekken van nieuwe leden (11)
i Vergrijzing (10)
i Attendance (8)
i Werk door te weinig mensen gedaan (8)
i Onvoldoende activiteiten binnen eigen club (3)
i Onze locatie (3)
i Te weinig kopij voor het Bulletin (2)
i Weinig binding met beroepen (2)
i Een feeling met veranderende arbeidsmarkt (2)
i Slechts 27 actieve leden (1)
i Geen gemengde groep / geen vrouwen (1)
i Teveel externe activiteiten
i Kleine letters in programma
i Teveel activiteiten
i Te korte pauzes
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i Te vroeg eten
i Relatie met landelijke en regionale structuur
i Passieve Papillons
i Slechte verstaanbaarheid
i Locatie Tap Hap
i 8 (teveel) van de activiteiten met partners
i Locatie te duur om rondje te geven
i Niet democratisch

C. Onze kansen
< Jonge leden, 

bijvoorbeeld uit juniorkamer als round table en Young Management
(16)

< “Graafschapmodel” model, vooral gezellig (14)
<  Samenwerking andere clubs (13)
< Vrouwenparticipatie (12)
< Regio (Doetinchem en omstreken) (1)
< Afstappen mannen club (1)

D. Onze bedreigingen
� Hoge gemiddelde leeftijd belemmering voor aantrekken jonge

leden (15)
� Het district en betrokkenheid daarbij (9)
� Groot aantal serviceclubs (5)
� Vrouwen binnen de club (4)
� Binding berust op kortstondige arrangementen, hapsnap /

jophoppen (3)
� Veranderende arbeidsmarkt (3)
� Berusten in huidige situatie (2)
� Elitair imago (2)
� Het gaat niet meer leuk worden (1)
� Te groot worden van club (1)
� Trots op Lions buiten clubavond (speldje dragen) (1)
� Als je niets doet, te klein worden van club
� Maatschappelijke ontwikkelingen
� Te duur
� Concurrentie andere clubs
� Ons kent ons
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� Secularisatie (benauwd i.p.v. vereerd)
� Geen toppers meer te krijgen

E. Onze visie
# Een “groep” jongeren binnen halen (18)
# Jongeren zakken uit en starten een nieuwe club (10)
# We starten een gemengde club (7)
# Minder verwachtingen hebben /gewoon gezellig samen oud

worden (6)
# Nieuwe balans tussen We Serve en gezelligheid (5)
# Samenwerken (netwerkachtig) met ander clubs / Interservice (4)
# PM’ers starten een nieuwe club /met subsidie (4)
# Binding, het sociale binnen de groep, vergroten (3)
# Meer binding met beroepen (2)
# We gaan fuseren met een andere club (1)
# Activiteiten meer dezelfde thematiek / minder breed (1)
# Dingen die je doet goed doen, anders niet (1)
# We gaan op dezelfde wijze door
# Primair binnen kijken / secundair buiten 
# Meer pluriformiteit

Het groepswerk en de voortgang

Na het clusteren van de onderwerpen met de meeste stemmen
(democratisch beslist) zijn er 4 groepen aan de slag gegaan en hebben hun
voorlopige conclusie en voortgang na deze avond gerapporteerd:

Groep 1

Thema: “De vergrijzing van de club staat de continuïteit in de weg”.

Leden: De Privileged Members: Koos Witkop, Rien ter Brugge, Arnold van
de Goot, Harm Kloosterboer, Jan Thijssen, Hans Bruyn en Wim
Frommé (voorzitter).

De voortgang is een verdere discussie over een Past Lions / seniorenclub die
met een navelstreng blijft verbonden aan LCD en waarbij een mogelijkheid is
om als groep uit te treden. 
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Groep 2

Thema: “Meer jonge leden en uitzakken jonge leden”.

Leden: Bart van der Laan, Jan van Iersel, Henk Drost, Bert Lamers, Gerard
Roelofsen, Hans Kietselaer, Tom Jacobs, Jos Niesink, Ruud Wink,
Herman van den Broek en Jan Jurriëns (voorzitter).

De voortgang is een verdere invulling geven aan het niet uit laten zakken van
de jongeren, behoud van de diversiteit en hoe er 10 nieuwe leden de
komende 2 jaar bij te krijgen. Deze groep zal tevens een procedure gaan
uitwerken over hoe de 10 nieuwe leden te rekruteren evenals deze nieuwe
leden te binden /behouden.

Groep 3

Thema: “Gezelligheid (conform het Graafschap model)”.

Leden: Bart Jaap Pull ter Gunne, Koos Kuiper, Henk Dijk, Han Meibergen,
Henk Breuker en Toon Gasseling (voorzitter).

De voorlopige conclusie is dat Jong & Oud geen discussiepunt is. De
voortgang is een verdere invulling geven aan de sfeer die als bindmiddel
wordt gezien en waarbij het nuttige met het aangename zal worden
gecombineerd. Tevens zal aandacht worden besteed aan het feit dat de
meeste leden nog nooit met een ander lid “aan de keukentafel” hebben
gezeten.

Groep 4

Thema: “Een gemengde club en/of samenwerking met andere clubs”.

Leden: Kees van Steenbergen, Martin Liefrink, Jan Loggers, Theo
Soontiëns, Chris Geurink en Kees van Wingerden (voorzitter).

De voorlopige conclusieis dat er nauwelijks bezwaar is tegen vrouwen in de
club. De voortgang is het vinden van antwoorden op de vragen wat de
meerwaarde is en hoe Isala hier op reageert. Daarnaast zal worden
beoordeeld hoe de (pilot) samenwerking met andere serviceclubs zal zijn bij
Een Stem Voor een Kind in december 2010. 

John Brands
18-6-2010



Bulletin nummer 265 - mei - juni 2010 Lions Club Doetinchem

Pagina 28

Pres(s)praat juni 2010

Dit wordt alweer mijn laatste presspraat van mijn jaar als president van de
Lionsclub Doetinchem waarin ik wat wil terugkijken op het afgelopen jaar.

Wat gaat zo’n jaar snel.  Het begon op 1 juli 2009. Een prachtige avond met
erg mooi weer. Hier mocht ik voor de eerste keer als president aantreden.
Als ik nu terugkijk op het afgelopen jaar kijk ik terug naar heel veel goede en
leuke avonden. We begonnen op een andere manier als de afgelopen jaren
waarin we steeds te gast waren bij de Henk en Wil Kets. Dit jaar zijn we naar
Markant gegaan om naast eten en drinken ook wat aan beweging te doen.
Voor mij was het bijzonder omdat ik daar één van mijn sponsoren Gerard
Hehenkamp mocht feliciteren met 30 jaar Lions-lidmaatschap.

Jammer vond ik dat het bezoek aan het PAN museum in Emmerich niet
doorging door gebrek aan belangstelling. Voortaan toch maar door laten gaan
om diegenen die wel belangstelling hadden niet teleur te stellen!?

Na de clubavond van oktober hield Willem Traag in november een boeiend
verhaal over de verkeerssituatie rondom Doetinchem. Erg actueel en dit
leverde natuurlijk de nodige discussies op.

 In december waren we te gast bij Ben Smeenk op de Rabobank. Hier
vertelde Ben over zijn leven, de Rabobank en de creditcrisis. We werden daar
ook verwend met lekkere hapjes en drankjes, die door Tecla en haar zus
werden uitgeserveerd. Kortom een prima avond!!

Ook in december was er weer de Achterhoekse Christmas Fair waar vele
Lions meehielpen om dit een succes te laten worden. Een Stem voor een
Kind was een avond om nooit te vergeten. Een volle kerk met daarin een
hartverwarmende avond met geweldige artiesten en een prachtige opbrengst
voor de stichting “de Opkikker”.

In januari had de activiteitencommissie een nieuwjaarsbijeenkomst
georganiseerd in de DRU-fabriek in Ulft. Als niet origineel Achterhoeker was
het voor mij iets waar ik geen weet van had. Dat daar zo’n grote fabriek had
gestaan! Een bijzonder boeiende en ook heel gezellige middag en avond.

In februari hadden we een clubavond waarin we voor de eerste keer in kleine
groepjes gediscussieerd hebben over onze Lionsclub. Hier werd op een open
manier gepraat over interne en externe zaken die leven binnen onze
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Lionsclub. Voor het bestuur  was dit een reden om op een dergelijke manier
verder te gaan met praten over de toekomst van onze club.

In maart kwam Dirk van der Veen vol passie vertellen over 50 jaar reclame in
al zijn uitingsvormen. De tijdgeest kwam nadrukkelijk naar voren. 

In april was u allen te gast bij Medi-fit waar één van mijn collega’s een verhaal
hielp over één van de onderdelen van de fysiotherapie die waarschijnlijk nog
niet zo bekend is, maar die in ons bedrijf wel toegepast wordt, nl. Val-
preventie-training. Zowel theoretisch als praktisch heeft u allen mee kunnen
maken hoe dit bij ons vorm gegeven wordt.

Begin juni hadden we weer een clubavond waarin we op een zeer
constructieve manier hebben gepraat over de toekomst van onze Lionsclub.

Ik kijk hier met veel genoegen op terug. Elders in dit
bulletin vindt u een verslag van deze avond. 

Ook langs deze weg wil ik mijn mede bestuursleden
hartelijk bedanken voor de vele goede adviezen en de
ondersteuning die ik afgelopen jaar heb gehad. Zonder
hen was het nooit zo goed gelukt.

Tenslotte wil ook natuurlijk u allen hartelijk danken
voor de inzet, maar vooral ook de gezellige avonden die
we afgelopen jaar hebben doorgebracht.

Ik wens John Brands veel succes (en dat gaat hem zeker
goed af) het aankomende jaar.

Kees van Steenbergen
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Commissies 2009-2010

� ACF

Henk Breuker

Bert Lamers

Ruud Wink

� Activiteiten
Hans de Vries, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Ben Smeenk

Kees van Wingerden

�  Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Theo Soontiëns, vice voorzitter 
Han Meibergen, content officer
Henk Drost, photo-officer
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle

�  Interservice 
Toon Gasseling
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Chris Geurink

Marnix Jansen-Venneboer

�  Jumelage
Henk Drost
Jan van Iersel
Marnix Jansen Venneboer

Jan Kruit
Han Meibergen

�  Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

�  Leden
Toon Gasseling

Tom Jacobs

Martin Liefrink

� Een stem voor een kind

Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker

Chris Geurink 
Jan van Iersel

Tom Jacobs
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Wim Frommé, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
Jan van Iersel, secretaris

John Brands
Jos Niesink

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Harm Kloosterboer
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop
Jan Thijssen
Hans Bruyn

� Members at Large 
Henk Heezen
Gerard Hehenkamp
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We-Serve projectgroepen 2009-2010

O Cultuur

Herman van den Broek, voorzitter

Henk Breuker

Hans Kietselaar

Han Meibergen

Jos Niesink

Theo Soontiëns

Marnix Jansen Venneboer

Ruud Wink

Koos Witkop PM

O Onderwijs

Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter

Henk Dijk

Arnold van der Goot PM

Tom Jacobs

Jan Jurriëns

Koos Kuiper

Bert Lamers

Ben Smeenk

Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking

Peter Bob Peerenboom, voorzitter

John Brands

Hans Bruyn

Toon Gasseling

Henk Kets PM

Toon van Oudheusden PM

Gerard Roelofsen

Theo Soontiëns

O Zorg

Aart van Silfhout, voorzitter

Rien ter Brugge PM

Henk Drost

Wim Frommé

Chris Geurink

Jan van Iersel

Theo Kamps PM

Harm Kloosterboer

Jan Kruit PM

Bart van der Laan

Martin Liefrink

Jan Loggers

Hans de Vries

Kees van Wingerden

Participatieproject

O Betrokken Doetinchem

Henk Breuker

Toon Gasseling

Bert Lamers
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